



Bestyrelsesmøde 2025-3

Afholdt: D. 26. marts 2025 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Kristian Østergaard

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Mia Molberg Fack, Kristian Østergaard, Lea Thing

Afbud: Victor Lundhede Christensen, Emil Sand-Jensen

1. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

2. Første Søndag

Status

Der var tilsvarende deltagere som de seneste måneder. Orkene var med og ville gerne kommunikere mere med gruppelederne for at føle sig mere inkluderet.

3. Figurspil

Status

Har opgang altså, flere deltagere, bestyrelsen skal søge mere kontakt omkring brug af lokalerne og fælles opgaver. Vi skal også kontakte figurspillere omkring ArosCon.

4. Bordrollespil

Status

Begge hold er fyldt. Vi har et primært voksenhold om mandagen og et hold kun med børn tirsdag.

5. Lokalerne

Status

Der er købt dagligvare til lokalerne. Vi skal også have fundet rengørings folk

- Lea tager den ene plads, så vi skal bruge en mere.

6. Krigslive rustning udlejning

Medlemmer har spurgt om de må leje rustning af foreningen, og de er ikke med i fællesturen. Ja det må de gerne, såfremt de er medlemmer. Deltagere i foreningsturen har fortrinsret, der skal laves en deadline af foreningstur folkene for udlån andre har en fair chance.

7. Fremtidssikring: oplæring af fremtidens kassér og andre poster

Lea vil gerne i oplæring hos Mia som kasserer. Vi skal dog stadig have øjnene åbne for andre til bestyrelsen.



8. Lokaleforhandlinger

Punkt er strøget fra det åbne referat

9. Balscenarie

Scenariearrangører ønsker et foreningssamarbejde om et potentielt middelalderbalscenarie i 2026. Hvis bestyrelsen har en god lokation, må de gerne melde det til Anne.

10. Krigens Arv

Arrangørerne vil gerne have en kontostand fra kasserer 1 gang om måneden indtil juni hvorefter kontakten optrappes efter behov.

Hvis bestyrelsen kender unge mænd (18-24) send dem arrangørernes vej.

11. FS arrangører

Punkt er strøget fra det åbne referat

12. Mails

Journalist 1 om Tabletop torsdag

En journalist vil gerne observere og snakke med folk til Tabletop Torsdag. Vi skal svare, at hvis det stadig er relevant må han gerne kontakte torsdagsspillerne på deres facebookside og hvis de viser interesse kan han komme herop.

Journalist 2 om RPG-dag

En journalist vil gerne observere RPG-tirsdag.

Journalist 3

De er forbi deres deadline, giv et sødt svar.

FDF-arrangement d.18/4 eller 19/4

Samarbejde omkring et kamparrangement med os som statister?

Vi skal give dem et pænt afslag da vi ikke har frivillige ressourcer eller transportmuligheder til den slags.

Den nye by

Hiper Prisstigning

13. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat



14. Næste møde

Næste møde er d. 30. april.

15. Evt.